
 'Beter ten halve gekeerd dan ten hele gedwaald' 

 

1. In onze zienswijze hebben wij omstandig uiteengezet dat de gemeente 

Voorschoten haar bevolking in 2008 een totaal ander beeld voor heeft 

gehouden, dan zij vrijwel tegelijkertijd vastlegde in een bestuursovereenkomst 

met het Rijk, de Provincie en de gemeente Leidschendam-Voorburg. 

De bevolking is voorgehouden dat de kassen zouden verdwijnen en er groen 

voor in de plaats zou komen met een bescheiden woningbouw als 

compensatie. In het voorliggende bestemmingsplan wordt méér dan het 

gebied waar ooit kassen gestaan hebben, ingericht als woonwijk/buurtschap. 

Over bestuurlijke betrouwbaarheid gesproken! 

2. Als we dan toch maar eens uitgaan van de bestuursovereenkomst van 2008, 

dan zou op Roosenhorst 2000 m2 bebouwd oppervlak gerealiseerd mogen 

worden en dat is ook neergelegd in het vigerende bestemmingsplan. Dat wordt 

in het raadsbesluit van 2014- in afwijking dus van de bestuursovereenkomst- 

dan maar even verdubbeld tot 4000 m2 en dat in een gebied dat aangewezen  

is als beschermd stads/dorpsgezicht. 

Over bestuurlijke consistentie gesproken! 

3. Alle bestuurslagen dekken elkaar en spelen elkaar de bal toe als het gaat om 

de interpretatie van de bestuursovereenkomst. Maar ik heb nog geen zinnige 

verklaring gehoord waarom dat ze zich wel beroepen op de maximaal 15% 

bebouwd oppervlak en nergens reppen over de minimale 85% bij het 

bufferzone-karakter van het gebied passend extra groen. In alle 14 bladzijden 

van de zienswijze wordt met geen woord over die 85% gesproken. 

Over bestuurlijke 'logica' gesproken! 

4. Als Voorschoten haar naam als groene gemeente hoog wil houden en zich in 

bestuurlijke zin hierop wil laten voorstaan, dan zou de gemeente anders met 

het groen moeten omgaan. Doen we dat? In de DVc nadrukkelijk niet. 

Over bestuurlijk inzicht gesproken! 

Het springende punt is dus: Dwaalt Voorschoten ten hele of wordt er toch nog 

ten halve gekeerd? In het laatste geval staan we pal achter de gemeente, in het 

eerste geval zal de gemeente ons ook in de verdere procedure weer tegenover  

zich vinden! 

 

Stan Dessens, sprekend  namens de Vereniging OGLV op 15 juni 2017 


